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Sak 1/10      UR-protokoll desember 2009  
 
Arkivsak: 201000048 
Arkivkode: 026.2 
Saksbehandler: Kristin Kaus 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Ungdomsrådet 16.02.10 1/10  
 
UR-PROTOKOLL DESEMBER 2009  
 

Protokoll 10/09 
 

 
Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: tirsdag 08. desember 2009 kl. 16.30     
Sekretariat: 23 47 53 38  
 

 
Møteleder: Ea Augusta Lykke Syse 
  
Tilstede: Andreas Øverlie Svela 

Silje Rubin 
Jakob Schram 
Magnus Torfoss Skåre 
Jon Bendik Eeg-Henriksen 
Olav Bye politisk representant 

  
Forfall:  
  
Som vara møtte:  
  
I tillegg møtte: Jørgen Larsen 
  
Møtesekretær: Karin Swanstrøm 
 
Åpen halvtime 
Godkjenning av innkalling og sakskart 
Eventuelt 
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Sak 44 /09  UR-protokoll november 2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:  
Godkjent 
 

 Sak 45 /09  Kommunedelplan for byutvikling og beva ring i indre 
Oslo 2005-2020 - høring 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget viser til tidligere vedtak i samme sak, AU-sak 2/2006.  
            Vedtak følger vedlagt. 
 

2. Kommunedelplanen, høringsutkast 2, fremstår nå som et godt strukturert dokument, 
som sammen med kartbilag og oversikter gir et operativt  plandokument. 
Bydelsutvalget mener imidlertid at synspunkter i bydelens  tidligere vedtak ikke er 
tilstrekkelig tatt hensyn til i det reviderte forslaget.  
 

3. Bydelsutvalget ser at planforslaget fortsatt medfører at mye av utbyggingen i indre by 
ikke vil bli gjenstand for politisk behandling og lokaldemokratisk innflytelse, noe som 
svekker lokaldemokratiet og bydelens rolle i byutviklingen. Bydelsutvalget forutsetter 
at planen suppleres med et forslag til hvordan lokaldemokratiet skal fungere i forhold til 
planprosessen (både på regulerings- og bebyggelsesplannivå). 
 

4. Bydelsutvalget forutsetter at grunneiere som berøres varsles slik at de gis anledning til å 
uttale seg før deler av planen blir juridisk bindende. 

 
5. Bydelsutvalget forutsetter at det settes lavere grenser for krav til regulerings- og 
     bebyggelsesplaner, da 5000 respektive 1500 m2 representerer et stort område i 
     indre by. 
 
6. Byggehøydene som foreslås i planene er fortsatt for høye og må endres. 
 
7. Byantikvarens Gule Liste forutsettes revidert, og en ny vurdering av bevaringsverdig 

bebyggelse utarbeidet for berørte deler av indre by i planen. 
 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
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 Sak 46 /09  Møteplan 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
UTVALG MØTE 
BYDELSUTVALGET Tirsdag kl. 18.00 
(BU) 23. februar 
 23. mars 
 27. april 
 25. mai 
 15. juni 
 31. august 
 28. september 
 26. oktober 
 30. november 
 14. desember 
UNGDOMSRÅDET Tirsdag kl. 16.30 
(UR) 16. februar 
 16. mars 
 20. april 
 18. mai 
 08. juni 
 24. august 
 21. september 
 19. oktober 
 23. november 
 07. desember 
OPPVEKST- OG  Onsdag kl. 18.00 
KULTURKOMITEEN 17. februar 
(OKK) 17. mars 
 21. april 
 19. mai 
 09. juni 
 25. august 
 22. september 
 20. oktober 
 24. november 
 08. desember 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
UNGDOMSRÅDET Tirsdag kl. 16.30 
(UR) 16. februar 
 16. mars 
 20. april 
 18. mai 
 08. juni 
 24. august 
 21. september 
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 19. oktober 
 23. november 
 07. desember 
 
 



 4

Referatsaker 
 
Periode: 17. november 2009 - 08. desember 

2009 
  

   
Sak nr. Arkivsak Tittel 
   
4/09 200902385-1 Trafikksikkerhet ved Møllergata skole - krav om tiltak 
   
 
Ungdomsrådets egne saker 
 

• Ungdomsrådet møtes 12. januar 2010 for å jobbe med Ungdommens kulturmønstring 
(UKM). Christine Jarli informerer om UKM.                                                             
Tidligere og nye medlemmer av ungdomsrådet møtes etter møtet til pizza. 

• Nytt medlem i ungdomsrådet som representerer elevrådet ved Marienlyst skole ønskes 
velkommen.  Jon Bendik Eeg-Henriksen heter han. Representantene fra elevrådet og 
uorganiserte fra Ila skole møtte ikke på møtet. Ea kontakter dem igjen. 

• Silje møter sammen med Christine Jarli en journalist fra Lokalavisen for å informere 
om Ungdommens kulturmønstring 9.desember kl.13:30. De møtes på Revolver i 
Møllergata hvor det lokale mønstringen skal foregå 3.mars 2010. 

• Ungdommens bystyremøte (UBM) skal avholdes 2., 10. og 15.februar 2010. Ea, Jakob 
og Bendik skal representere ungdomsrådet. Andreas skal også møte, men da som 
representant fra elevrådet ved Marienlyst skole.              

• Ungdomsrådet er sjokkert over hvordan tilbud til barn og ungdom er nedprioritert i 
budsjettforslaget 2010. Dette gjelder både helse- og fritidstilbud. Representanter fra 
ungdomsrådet kommer i åpen halvtime på bydelsutvalgsmøtet 15.desember for å utdype 
ungdomsrådets frustrasjon. 

• Kriteriene for tildeling av midler til lokale tiltak ble etter diskusjon endret:.  
Ungdomsrådet i Bydel St. Hanshaugen vektlegger følgende kriterier:    
*  Tiltaket skal være drevet for ungdom 12 – 20 år – ungdom bør medvirke. 
*  Tiltaket skal ha en lokal forankring og komme ungdom i bydelen til gode. 
*  Tiltaket skal ha et tema og klare målsettinger for deltakerne.  
 
Plakater med informasjon må være ferdige til ungdomsrådsmøtet 12. januar 2010. 
Ny søknadsfrist ble satt til 13.mars 2010. 

• APO-skolen. Jørgen Larsen, tidligere representant i ungdomsrådet og Sentralt 
ungdomsråd i Oslo, orienterte om at APO-skolen i Oslo trues av nedleggelse i august 
2010. Ungdomsrådet mener det er idiotisk og legge ned et velfungerende tilbud for 
elever som har behov for et tilrettelagt skoletilbud.  

 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
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Sak 2/10      UR-protokoll januar 2010  
 
Arkivsak: 201000048 
Arkivkode: 026.2 
Saksbehandler: Kristin Kaus 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Ungdomsrådet 16.02.10 2/10  
 
UR-PROTOKOLL JANUAR 2010  
 

Protokoll  X/10 
 

 
Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: tirsdag 12. januar 2010 kl. 16.30     
Sekretariat: 23 47 53 38  
 

 
Møteleder: Ea Augusta Lykke Syse 
  
Tilstede: Andreas Øverlie Svela 

Silje Rubin 
Jakob Schram 
Magnus Torfoss Skåre 
Jon Bendik Eeg-Henriksen 
Emilie Pascale Bloin 
Elise Aida Cappelen Schultz 

  
Forfall:  
  
Som vara møtte:  
  
I tillegg møtte: Sunniva Johnson, Frivillighetssentralen 
  
Møtesekretær: Karin Swanstrøm 
 
Åpen halvtime 
Godkjenning av innkalling og sakskart 
Eventuelt 
 
Åpen halvtime 

Sunniva Johnson, som jobber på Frivillighetssentralen, informerte om 
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Frivillighetssentralen generelle arbeid i bydelen. Hun informerte om et nytt tiltak de 
skal etablere – kalt ”Skattekammeret”. Frivillighetssentralen får en sum penger fra et 
par som skal gifte seg og som ønsker seg penger som gaver. Pengene skal de gi til 
Frivillighetsentralen til tiltak for bydelens barn og unge. Ideen er da å starte en 
utleiesentral med ulikt sportsutstyr hvor barn og ungdom som bor i bydelen kan låne 
sportsutstyr. Det er ønskelig at utleiesentralen ligger i tilknytning til Bislett. Sunniva 
ønsker et samarbeid med ungdomsrådet angående utleiesentralen og dens eventuelle 
beliggenhet, hva slags sportsutstyr samt hvordan drifte sentralen. Ungdomsrådet synes 
det er en kjempegod ide. To medlemmer fra ungdomsrådet og SaLTo-koordinator blir 
med i en arbeidsgruppe. Sekretær sender ungdomsrådets adresseliste til Sunniva.     
 

1. Ungdomsrådets egne saker 
1. Velkommen til Emilie og Elise - nye medlemmer fra Ila skole – henholdsvis fra 
elevrådet og uorganisert. Andreas orienterte om ungdomsrådet; hva det står for, hva 
slags saker ungdomsrådet engasjerer seg i, om forpliktelsene man påtar seg og at 
arbeidet er morsomt! 

2. Sekretær skal oppdatere adresselisten og sende den til hele ungdomsrådet. Hun 
kontakter Liv Rønnow for å ta et bilde av ungdomsrådet  samt adresselisten til nettet og 
til Lokalavisen.  

3. Sentral ungdomsråd ( SUR) skal ha møte i slutten av januar. Ea og Magnus 
representerer ungdomsrådet i bydelen.  

4. Klubbene fikk omtrent samme budsjett som i 2009. Alle er fornøyd med det. 
5. Midler til utdeling til lokale tiltak. Andreas redigerer den gamle plakaten, sender den til 

sekretær som forstørrer den og mangfoldiggjør den. Søknadsfrist ble satt til  
12. mars. Alle sørger for å hente plakatene som de skal henge opp. 

6. Ungdommens kulturmønstring (UKM). Den lokale mønstringen avholdes på Revolver i 
Møllergata 3.mars. Ea, Emilie og Elise ønsker å sitte i juryen. Sekretær melder jentenes 
mobil og e-postadresser til Christine Jarli. Alle i ungdomsrådet blir oppfordret til å 
jobbe ettermiddagen 3. mars. Alle må sørge for å reklamere både for deltakelse i UKM  
og som publikum.   

7. Møtegodtgjørelse for 2009 blir utbetalt 28.januar 2010.  
8. ”Gamle” og ”nye” ungdomsrådsrepresentanter møtes til pizza etter møtet 16.februar.  

 
 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
 
 
 



   7

 

Sak 3/10      Status barnehageutbygging- februar 20 10  
 
Arkivsak: 201000116 
Arkivkode: 323 
Saksbehandler: Gøril Pedersen 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Ungdomsrådet 16.02.10 3/10  
Oppvekst- og kulturkomiteen 17.02.10 7/10  
Bydelsutvalget 23.02.10 12/10  
 
STATUS BARNEHAGEUTBYGGING- FEBRUAR 2010  
 
Sammendrag: 
Det er pr. februar 2010 ti reelle barnehageprosjekter i bydelen. Status barnehageprosjekter blir 
tatt opp i egne møter mellom KOU ( Byrådsavdelingen for kultur og utdanning), OBY ( 
Omsorgsbygg Oslo KF) og bydelen. Saksfremstilling/faktaopplysninger er skrevet ut fra disse 
møtenes agenda og møtereferat. 
 
Det begynner å nærme seg frister for hovedopptak, og som vanlig er søknadsfrist for å søke 
barnehageplass 1.mars 2010. Barnehageseksjonen vil komme med nærmere informasjon rundt 
hovedopptaket i egen sak til bydelsutvalget i mars. 
 
Saksframstilling/Faktaopplysninger: 
 
Status barnehageprosjekter inneholder nye og midlertidige prosjekter, ikke 
rehabiliteringer/oppussing av eksisterende bygg. 
 

1. Tusentrippen barnehage – midlertidig (Suhms gate midlertidige barnehage når 
Tusentrippen flytter ut): 
Paviljongen videreføres som barnehage, og kan stå til 01.07.2010. 
Kapasitet 72 ekvivalenter? 
 

2. Sognsveien barnehage: 
Revidert planskisse er sendt PBE ( Plan- og bygningsetaten) PBE anbefaler ikke, da de 
har planer for hele dette området. Politisk uavklart. 
Et mulig 2013 prosjekt. 
 

3. Akersveien 26 (Fryd barnehage når den flytter inn): 
OBY har kjøpt eiendom for adkomst til Akersveien 26. Aksjon Akersryggen har purret 
opp forespørsel om endring i adkomst. Brev sendt byrådsavdelingene fra BU`s leder og 
bydelsdirektør. KOU sjekker om det er kommet inn brev fra OBY vedrørende adkomst. 
Brevet skal videresendes til Akersryggens venner. 
 
Klager på reguleringsplanen er oversendt Fylkesmannen. Klagene ligger hos 
Fylkesmannen til behandling og avgjørelse.  
Overtakelse til bydel var 15.02.2010, men prosjektet er forsinket og ny overtakelsesdato 
er 15.03.2010. Kapasitet 90 ekvivalenter. 
 

4. Idrettsbarnehage: 
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Bydelen var invitert, og deltok på et møte i PBE i januar 2010 sammen med 
initiativtaker, arkitekt, representant fra bydelsutvalget m.m. Det var Beate Amdal 
Skorpen som hadde tatt initiativ til møtet. Hele reguleringssaken rundt Bislett har vært 
konfliktfylt. Forslaget til barnehage som er utarbeidet er i konflikt med de planer og 
føringer som er vedtatt. Hvis saken skal ses på igjen må det utarbeides andre løsninger 
for barnehage og sendes PBE. Skorpen må ta de økonomiske belastningene dette 
eventuelt vil medføre. 
 

5. Marienlyst skole (Tusentrippen barnehage når den flytter inn): 
Antatt ferdigstillelse/ overtakelse var februar 2010. Ny overtakelsesdato er begynnelsen 
av mars 2010. Leieavtale mellom UBF (Undervisningsbygg) og bydel. Kapasitet 108 
ekvivalenter. 
 

6. Fryd barnehage – midlertidig (Nedre Ullevål midlertidige barnehage når Fryd flytter): 
Paviljongen videreføres som barnehage, og kan stå til 01.08.2011. 
Kapasitet 86 ekvivalenter. 
 

7. Osterhausgaten/ Hausmannsgate: 
PBE oversendte 28.10.09 reguleringssaken til politisk behandling. KOU var invitert til 
et møte i PBE i slutten av 2009 for å diskutere saken. Avventer tilbakemelding. 
Et mulig 2013 prosjekt. Kapasitet 160 ekvivalenter. 
 

8. Geitmyra: 
Reguleringssaken går sin gang. Uvisst når det eventuelt kan stå ferdig. 
Kapasitet 72 ekvivalenter. 
 

9. Rossingsgate: 
KOU ønsker ikke å anbefale prosjektet, dette gis som skriftlig tilbakemelding til 
bydelen. 
 

10. Adamstuen midlertidige prosjektbarnehage (se egen sak): 
Barnehagen ble godkjent av PBE i slutten av november 2009 om videre bruksendring til 
og med 31.07.10. Hvor barnehagen vil være lokalisert fra 01.08.2010 er foreløpig 
usikkert, men bydelen samarbeider med KOU om en god permanent løsning. 
 
  

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
 
 
 
Tone Frønes 
bydelsdirektør 
 
 


